
 

TITLE:  Fit Sample Development Requirements & Reference Sheets 

HOME: Technical Design/QA 

DOC #: 1 REVISION #: 5 PAGE: 1  
 

Colony Brands, Inc.   October 2017 

 
 

Colony Brands fit process requirements: Colony Brands 尺码样进度要求 
 

• Fit samples must be submitted in size Missy M (10) and size Plus 1X (18W) as 
close to approved bulk fabric quality. Fit samples must weight within 10% 
tolerance of the approved production fabric. Fit samples do not have to be 
actual color.  

请提交尺码样 M(10) 和 1X (18W)， 必须用接近批核的大货面料品质生产. 尺

码样面料的重量必须不超过/低于确认面料重量的 10%. 尺码样可以用代用颜

色。 

 

• Please submit missy fit sample or counter sample first.  Once the missy sample is 
approved, send a plus fit sample. First missy fit sample should be sent no later 
than 1 month from concept spec receipt.  

请先提供小码的尺码样或头样。小码尺码样试身确认后,须寄加大码的尺码

样供批核。第一件小码尺码样应在收到尺寸表后的一个月内寄出. 
 

• Fit samples must be measured and reviewed by vendor before sending samples 
to Colony Brands.  Samples need to be measured per the attached How to 
Measure Guide.  

尺码样在寄出给 Colony Brands 前,供应商必须先进行测量和评估.样品须按附

上的测量指导进行测量. 
 

• A copy of the sample measurements and vendor comments should be included 
with the sample.  Measurements can be written on the graded size chart located 
within the spec. See attached example.  

样品的测量尺寸和附有供应商意见的复印件应随样品寄出.供应商度量的尺

寸可以写在 spec 中对应的尺寸表上.见附例. 

 

• Fit samples need to be tagged with the Fit Sample Card clearly showing the 
vendor name, item number, and pack number.  See attached example.  

尺码样须附有样品吊卡,以此清楚地显示出供应商的名字,款号,和 pack 号.见

附例. 
 

• The Vendor Sample Evaluation Report needs to be filled out and attached with 
the measurement sheet clearly stating any vendor comments.  See attached 
example.  
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须填写供应商样品评估报告以及附上的尺寸表,以此来清晰地体现出供应商

的意见.见附例. 
 

• Final specs will be issued to vendor once both missy and plus fit samples have 
been fit approved. 

一旦小码和加大码尺码样被确认,最后的尺码表会立即发给供应商. 

Any deviation from the final specs must be reviewed and approved by the Technical 
Design group.  The vendor could potentially be financially responsible for any product 
not accepted and could result in charge back to the vendor.   

最终大货有任何与确认尺码表出入的地方必须由技术设计组评估及确认.任何被拒

的产品，都有可能导致供应商的经济损失以及扣款的风险。 
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Reference Measurement Page:参考的尺寸页 
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Blank Sample Card:空白的样品卡        Completed Sample Card:完成的样品卡 
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Blank Vendor Evaluation Report: 空白的供应商评估报告 
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Completed Vendor Evaluation Report: 完成的供应商评估报告 
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Colony Brands Definition of Samples – Colony Brands 样品的定义-核心流程 

• Counter Sample: Sample is vendor’s first attempt to incorporate our tech pack 
and is used to determine pricing and vendor placement. Fit execution is based 
off tech pack created by Technical Design. Sample is reviewed with 
Merchants/Design in Turnover Meeting and Fitting for overall style/design/fit. 
Counter samples are made in correct quality fabric and correct design if possible. 
Counter samples are made in the sample room.  

 

初样：初样是供应商按照工艺单的要求制作的第一件样品，并用来确定价格

以及下单给哪个供应商。试身效果是基于工艺设计师制作的工艺单， 买手

和设计师将在会议上共同审核样品的款式，设计和版型。初样应尽可能使用

正确品质的面料来呈现正确的设计。初样可以由样品间来制作。 

 

• Fit Samples: First Missy and Plus base size (10/M & 18W/1X) samples used for 
fitting, based on the tech pack received. Fit samples are made in sample room. 
Fit Samples are made in correct quality goods (weight, stretch, fabrication) but 
can be made using sub trims and sub color. Substitutions should be noted on 
paperwork/sample tag.  
 
Fit samples are used to evaluate the fit, design, and construction.   
 

试身样：第一轮大小码的基本码试身样（10/M & 18W/1X）是依照收到的工

艺单来制作用于试身的。试身样是由样品间制作，使用正确的品质（克重，

弹性，面料成分），辅料和颜色可代用。任何代用部分都须在文件/样品吊

牌上明确标注。 
 

试身样是用来评估试穿的效果，设计和衣服的结构。 
 

• Top of Production Samples (TOP Samples): Samples in Missy and Plus base sizes 
(10/M & 18W/1X) made in production facility, within the production sewing line 
by production workers. Fabric and trims must be as bulk. Labels and Polybags 
must be correct. TOP samples must be pulled from initial production to ensure 
production matches approved fit and meets our specifications.   
 

大货船样（TOP样）：大货样的基准大小码（10/M & 18W/1X）必须是由生 
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产大货的工人用大货的缝制流水线和设备来制作完成的。面料和辅料必须与

大货相一致。主/洗标和包装袋必须是正确的。大货样必须取自初期生产的

大货，以确保大货与批复的试身样一致，并符合我们的规格要求。 

Colony Brands Definition of Samples – Colony Brands 样品的定义- 复杂流程 

• Photo samples: Samples made in sample room to be used in photo shoot, in 
designated sizes determined by Merchant. Extra length may be added, 
Merchants will identify specific needs. Photo samples should be in correct color, 
fabric, print (if possible), and trims. For substitution needs, contact Merchants.  
 
Photo samples are used represent the finished product on a model to our 
customer.  Photo samples are sometimes pinned and color corrected.    
 

照相样: 样品间所完成的照相样会被用于目录的拍摄， 样品的尺码由买手决

定。买手会给出明确的照相样需求，样品可能需增加额外的长度。照相样必

须使用正确的颜色，面料，印花（如果有）以及辅料。若存在使用替代品的

需求，必须先得到买手的同意。 

 

照相样是穿着在模特身上用来向我们的顾客展现产品最后完成的效果。有

时，照相样可以用别针修正或是进行颜色的修正。 
 

• Pre-Production Samples (PP Samples):  
PP Samples are requested ‘as needed’ to ensure product made from the graded 
pattern comply with the approved fit.  Missy and Plus base sizes (10/M & 
18W/1X) should be made from the final graded pattern.  Fabric should be bulk 
fabric, correct trims (if possible). Correct labels and polybags are not needed. PP 
samples can be made in sample room or factory sewing line.  

产前样（PP 样）： 

 

产前样是根据需求而定的样品，用于确保推档后的纸样是符合已确认的试身

样。 基准大小码（10/M & 18W/1X）必须是用最终推档过的纸样来制作。

PP 样的面料必须是大货面料，尽可能使用正确的辅料。主/洗标以及包装袋

可以代用。产前样可以由样衣间或工厂流水线来制作完成。 

 

  


